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 PROTOKÓŁ Nr XXVIII/10 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  28.04.2010 r. (absolutorium) 
 

Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Bany otworzył XXVIII Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w Sesji  uczestniczy    

15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 

obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości  stanowią kolejno załączniki nr:  1, 2 i 3   do 

niniejszego protokołu. Ponadto w Sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy Wacław Micewski, Sekretarz Gminy 

Janina Januszkiewicz i Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska oraz  pracownicy Urzędu i mieszkańcy 

gminy.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Roman Bany przedstawił porządek obrad XXVIII  Sesji, który 

przedstawiał się następująco: 

  1.   Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

  2.   Przedstawienie porządku obrad. 

  3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  4    Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

  5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

  6.   Pytania i wnioski 

  7.    Podjęcie uchwały  w sprawie: 

1) rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok; 

2)  udzielenia Wójtowi Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 

 za 2009 rok. 

8.  Wolne głosy, komunikaty. 

9.  Zamknięcie sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Roman Bany zaproponował zmianę porządku obrad ze względu na 

konieczność wprowadzenia pod obrady jeszcze 3 projektów uchwał w punkcie 7 porządku obrad. 

Porządek obrad w pkt 7 po zmianach przedstawiał się następująco: 

  7.    Podjęcie uchwały  w sprawie: 

1) rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok; 

2)  udzielenia Wójtowi Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 

2009 rok. 

3) zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

4) określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ostrowice 

5) wyrażenia opinii w sprawie połączenia gmin Ostrowice oraz Złocieniec w celu utworzenia 

jednego okręgu wyborczego 

 
Głosowanie nad zmianą w porządku obrad przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad głosowało 15  radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

 

 

  

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu 

radnych w biurze Rady Gminy i radni nie wnieśli do niego uwag, w związku z czym zaproponował 

przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu z Sesji XXVII, która odbyła się  

12.03.2010 r., bez odczytywania. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

 Punkt  4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Wacław Micewski przedstawił informację ze swojej działalności w okresie między 

sesjami.  

Wójt Gminy poinformował, że: 

- gościliśmy delegację z zaprzyjaźnionej niemieckiej gminy Ratekau;  większość radnych uczestniczyła 

w spotkaniu z gośćmi; omówiono kwestię współpracy w dziedzinie oświaty dyrektorzy szkół 

zadeklarowali współpracę, jest informacja od delegacji niemieckiej, że są z wizyty w naszej gminie 

zadowoleni; 

- odbyło się walne zgromadzenie LGD Partnerstwo Drawy; 

- uzgodniono dokumentację techniczną na ZUD w Starostwie, dotyczącą kanalizacji oraz brakujące 

uzgodnienia z Zakładem Energetycznym na zasilanie przepompowni w Chlebowie nad jeziorem; 

- rozpoczęto remonty dróg gminnych; 

-  dziś wpłynęła informacja z Urzędu Marszałkowskiego o przygotowaniu  dokumentów przez gminę 

do podpisania umowy o dofinansowanie w ramach RPO, dokumenty zostaną zweryfikowane 

 i zostanie podpisana umowa; 

- odnośnie jakości wody w Ostrowiach - przeprowadzono rozmowy z firmą, dysponującą szczególną 

technologią; uzgodniono, że na początku maja zostaną zainstalowane urządzenia tej firmy, 

przygotowania wymagały pobrania próbek wody i badań; 

- w trybie awaryjnym naprawiano przyłącze do domu Nauczyciela, bo nie było wody; 

- robiono także przyłącze do świetlicy w Bornym;  

- udzielono pomocy dla mieszkańców Bornego: podnośnik z  Komendy PSP w Drawsku oraz 

bezpłatnie zajęto  pasa drogowy (zgoda  Woj. Zarządu  Dróg) -  założono klamry przy kościele; 

- prowadzone są rozmowy z Wojewódzkim Zarządem Dróg, dotyczące chodnika przy cmentarzu  

w Ostrowicach, aby gmina nie musiała dokładać;  

- w Bolegorzynie powstała inicjatywa wprowadzenia spółdzielni socjalnej;  

- zostały  środki z PROW ok. 300 tys. -  chcemy zrobić spinkę  wodociągu Nowe Worowo- Smołdzęcino 

z podłączeniem Kolonii Nowe Worowo,  wyłączyć hydrofornię w Smołdzięcinie, bo tam jest zły stan 

technologiczny, w wodzie jest dużo manganu i żelaza, duże koszty eksploatacji; trwa aktualizacja 

dokumentacji projektowej; 

- uczestniczył z Panią Skarbnik w spotkaniu w BGK w Szczecinie na temat pożyczek dla gmin ze 

środków budżetu państwa na finansowanie wyprzedzające projektów finansowanych przez PROW; 

- podpisano umowę na II etap kanalizacji  - dofinansowanie z PROW;  

- dziś rozpatrzona będzie uchwała odnośnie opinii na temat okręgu wyborczego do Rady Powiatu. 

Jeżeli są propozycje zmian w okręgach wyborczych do rad gmin, to trzeba składać wnioski  

na 3 miesiące przed wyborami ,czyli do końca czerwca.  Zmiany mogą zostać wprowadzone uchwałą 

rad gmin po uzgodnieniu z biurem wyborczym; 

- odbyło się posiedzenie Zarządu Gmin Spółki Wodnej;  

- odbyło się 14 zebranie delegatów Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania; 

- odbyło się szkolenie Powiatowej Rady zatrudnienia jako instytucji  kształtującej politykę lokalnego 

rynku pracy; 



- przygotowano wniosek o budowę ścieżki rowerowej, który został oceniony pozytywnie pod 

względem formalnym; wartość projektu to  1 mln,  dofinansowanie 700 tys.; został skierowany do 

oceny środowiskowej realizowany byłby w przyszłym roku;  

- remonty świetlic wiejskich: ustalane są z wykonawcą roboty dodatkowe i zamienne, trzeba 

wypośrodkować rzeczywiste potrzeby z możliwościami; 

- klub jeździecki UL w Szczycienku realizuje sportową majówkę - imprezę sportowo – rekreacyjną  

02.05.2010 o godz. 10.00; 

- 3 maja -  święto narodowe o 12.00 odbędzie się msza za ojczyznę,  młodzież szkolna z Ostrowic  

przygotowała patriotyczny program, jest  apel ks. Proboszcza, aby wziąć udział we mszy;  

- na koniec maja odbędzie się Dzień Sportu pod patronatem Przewodniczącego oraz regionalne, 

profesjonalne  zawody jeździeckie dofinansowane przez Starostę.  

 

Punkt 5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Roman Bany poinformował, że w okresie między sesjami 24 marca odbyło się 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w celu rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za poprzedni rok oraz sporządzenia wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej o wydanie 

opinii odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. Ponadto 21 kwietnia odbyło się wspólne 

posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy, na którym omówiono projekty uchwał na dzisiejszą sesję 

oraz sprawy bieżące. Nikt z Przewodniczących Komisji nie zabrał  głosu.  

Punkt  6.  Pytania i wnioski. 

W punkcie pytania i wnioski głos zabrali: 

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego – zgłosiła konieczność remont dachu na świetlicy w Bornym. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że budowlaniec z gminy obejrzał i nie wymaga on remontu, wystarczy 

smołowanie. 

 

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego zgłosiła prośbę o naprawę chodnika przy przystanku. 

 

Radny Jerzy Grząśko: zapytał o środki  odnośnie ogrzewania w Siecinie, czy będzie kominek 

nawiewowy?  

Radna Urszula Mroczek, zgłosiła  prośbę żeby wykonawca poprawił chodnik oraz poruszyła sprawę 

wody u Państwa Zagata. 

 

Radna Halina Radlińska zapytała, czy remonty dróg gminnych będą w Worowie też robione? 

Poprosiła również, aby przed cmentarzem przygotować plac do parkowania. Leży tam materiał -  gruz 

już przygotowany. Czy będzie coś robione na tym placu i czy z finansów gminnych? wnioskowała o 

postawienie lampa koło cmentarza. 

Radny Stanisław Bodnar: zapytał czy będą sadzonki  drzewek do Przytonia?  

Radny Radosław Tokarski: zgłosił konieczność naprawy dachu, bo jest zerwany oraz remont drogi 

Cieminko – Chlebowo, bo nie da się przejechać.  

Pani Agnieszka Zarzeczna (sołtys Płoci) – droga Cieminko – Chlebowo dnia 17.11.2009 złożyła 

wniosek i dostała odpowiedź, że będzie robione, do tej pory nie ma geodetów, krzaki rosną na drogę, 

prywatne osoby wycinają krzaki a nawet drzewa, bo im przeszkadzają. Są dziury, nie można się 

wyminąć. Zapytała również o remont drogi powiatowej Gawroniec – Nowe Worowo oraz salę 

gimnastyczną w Nowym Worowie -  grozi zawaleniem, a  dzieci tam mają zajęcia. 



Pan Roman Kopeć sołtys Ostrowic – zapytał o sprawę apteki i pawilon w Ostrowicach. Zgłosił 

potrzebę remontu  drogi do Jelenina. 

 

Pan Andrzej Bielawski zapytał o własność pomieszczeń na świetlicy,  na jaki etapie jest ustalanie? 

Zapytał również,  czy będą interwencyjni pracownicy, żeby położyć płyty jumbo na wjazd do 

cmentarza?  

Radny Marcin Kwaśniewski zapytał, kiedy będzie robiony etap drogi Ostrowice krzyżówka – 

Złocieniec? 

Radna Halina Radlińska powiedziała, że  drogi powiatowe tak robią, że na 5 dziur łatają dwie.  

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego zgłosiła, że drzewa nad jeziorem w Bornym były wycinane na 

działce koło kościoła i jest nieposprzątane.  

Na obrady przybył  Pan Zbigniew Kot Dyrektor ZDP w Drawsku Pom. 

Pytania do Dyrektora ZDP: 

Radna Halina  Radlińska – czy będzie i kiedy budowa pobocza drogi Stare worowo – Złocieniec?  

Zapytała o utwardzenie pobocza Płocie – Chlebowo przy stawie rybnym po lewej stronie pod górką 

oraz o remont drogi  Nowe Worowo – Cieminko – Gawroniec, bo jest  fatalny stan drogi, a tamtędy  

dzieci są dowożone do szkoły. dodała, że drobne naprawy są niedokładne, łata się dwie dziury na 

cztery i poprosiła, żeby łatana nawierzchnia  była lepiej ubita. 

  

Radny Zenon Kochan  zapytał o remont drogi Nowe Worowo – Smołdzęcino?  

Radna Halina  Radlińska  powiedziała, że remonty są robione niedokładnie, niestarannie, na 6 dziur 

robione są dwie.  

Radny Wiesław Grząśko – zgłosił, że przy drodze Jelenino – Ostrowice trzeba wyciąć krzaki. 

Radna Urszula Mroczek poprosiła o  wykaszanie poboczy w Dołgim jak się wyjeżdża z powiatowej 

drogi na wojewódzką -  na powiatowej nie jest wykaszane.  

Radny Jan Błachuta: droga  Nowe Worowo – Kluczewo asfalt się popsuł, ale najgrsze jest pobocze 

zrobione,  jeżdżą ciężkie samochody od Pana Stebnickiego,  są rowy na poboczu, koleiny. 

Radny Andrzej Szynal poinformował, że jadąc do Gronowa pod górę (początek lasu) nie ma 

widoczności takie są krzaki. 

Radny Jerzy Grząśko zgłosił, że na krzyżówce do  Dobrosławia jest  dziura. 

Odpowiedzi Dyrektora Zbigniewa Kota: 

- zakres  robót w zeszłym roku to ponad 14 mln, jako jedyny powiat w zachodniopomorskim na tak 

dużą skalę zrealizowany remonty dróg,  ze względu na 2 duże inwestycje: schetynówki. Wspólnie  

z innymi gminami jest umowa pomiędzy starostwem a poszczególnymi gminami o realizacji zadań 

drogowych w zakresie udziału 50 na 50. Takie jest porozumienie i tego się trzymamy. Bez względu, 

czy powiat ma środki, czy nie, jak na daną inwestycje gmina daje środki to fundusze muszą się 

znaleźć. Tak było w tamtym roku i tak ma być w tym. Prawie wszystkie gminy przyjęły to do realizacji. 

Ostrowice -  tylko chodnik w Nowym Worowie z RPO WZ -  my dofinansowujemy.  Planowany jest  



drugi odcinek drogi o wartości 7,5 mln dofinansowanie to wartość 15 mln.  3 firmy się zgłosiły -  

wygrała oferta na 11 mln,  jak się rozstrzygnie ostatecznie to skierowany zostanie wniosek  do 

Marszałka o niezabieranie tych pieniędzy. Na realizację 4 etapu drogi na odcinku Złocieniec - 

Ostrowice  - w tym roku planuje się dofinansowanie ze schetynówki, ale dostaliśmy informację, że 

musimy odczekać, bo inni muszą też skorzystać.  Te zadania, o które pytano - część przyjęto w tym 

roku i będą realizowane. Zarząd i Rada Powiatu zaakceptowała w gminie Ostrowice chodnik Nowe 

Worowo 40 tys.  drugie zadanie to remont odcinka drogi  Nowe Worowo – Gawroniec na długości  

1 km  - to o czym Państwo mówicie, że jest stan krytyczny -  przyjęto w tym roku. 

Radna Halina Radlińska zauważyła, że ten odcinek ma 5 km. 

Dyrektor odpowiedział, że rozpoczęli I etap  - wyjście z Nowego Worowo w stronę Połczyna.  

W zeszłym roku miał być też 1 km. Drogę  podzielono na 3 etapy, bo ZDP nie stać na realizację całości 

za jednym razem. Gdyby gmina była bogatsza i dokładała, tak jak inne gminy, to na pewno byłoby to 

realizowane nawet cały odcinek. W tym roku założono 1 km to ok. 0,5 mln zł. Droga wymaga 

remontu całościowo,  znajduje się przepust, żeby się nie zawalił, bo to będzie już inwestycja, którą 

należałoby realizować z większym rozmachem,  rozkopywać do samego dołu, melioracja nie zgadza 

się włożyć rury w środek bo zmniejsza się światło, nie wiadomo, czy w którymś etapie remontu tej 

drogi nie zajdzie konieczność realizowania remontu tego całego mostu.   Do 15 maja będzie przetarg 

zaplanowano 0,5 mln zł, jak wykonawca zrobi taniej, to rozszerzymy zadanie, żeby za całe 0,5 mln 

zostało wykonane,  ale musi być stanowisko rady powiatu;  jak mieści się ramach budżetu to nie 

zabierają, a czasami dokładają.  To główne zadania.  

Pobocze Kluczewo plan był w zeszłym roku, ale  brak wpływu środków, nie wpłaciła gmina udziału w 

schetynówkach, nie wpłacił też udziału Kalisz Pom. i środki własne musiano uzupełnić  i inne zadania 

nie mogły być wykonane. W tym roku gmina Kalisz uzupełni i mają więcej do wpłacenia. Ostrowice 

170 tys. Wójt boryka się z trudnościami,  powiat nie odstąpi od zadania. ta droga ma  43 km, już 10 

km zrobiono, w tym roku planuje się 21, to  ponad 30 km. Tylko Złocieniec Ostrowice zostanie w 

miarę możliwości pozyskania środków z zewnątrz będziemy się starać na pozostały odcinek.  

Wycinanie krzaków: z robót interwencyjnych 3 pracowników z gminy będzie,  rozpoczynają po 

majowym weekendzie i w obrębie gminy będą pracować i wycinać.  

Występowali mieszkańcy o wycinkę, zostało im przydzielone i nie są wycięte do Gronowa. Inni 

występują i wycinają i dajemy zgodę. Jest tylko jeden warunek - uprzątnięcie terenu.  

Pobocze Skąpe  - Złocieniec będzie realizowane w tym roku. 

Przy stawie w Chlebowie  nie można obiecać, bo  materiał jest bardzo drogi,  generalnie wszystkie 

pobocza są do remontu, mamy swój materiał, ale trzeba wynająć firmę do skruszenia. 

Na zimowe utrzymanie planowano 300 tys. wydano ponad 600, a społeczeństwo i tak było 

niezadowolone z zimowego utrzymania. Te zadania co są w budżecie na pewno będą realizowane,  

a inne nie można obiecać.  

Remonty że są niedokładne, bo są tylko masą na zimno i  tylko duże dziury. Do dokładniejszego 

łatania jest jedna maszyna. Trzeba odczekać, będą połatane, masa na zimno jest droga i to  tylko 

załatanie wstępne tych dziur,  co stwarzają niebezpieczeństwo.  

 



 

 Punkt 7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska. Skarbnik Gminy  odczytała również 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie na temat sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2009 r.   

Uchwała Nr XXVIII/ 169 /10  w sprawie   rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy  
za 2009 rok; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Przedstawiono prezentację multimedialną na temat zadań zrealizowanych w poprzednim roku.  

 

Z sali  obrad wyszedł Radny Marcin Kwaśniewski (pozostał nieobecny do końca Sesji). 

 

2) udzielenia Wójtowi Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu wykonania budżetu  
gminy za 2009 rok. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Grząśko  przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej  

 w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Ostrowice z tytułu wykonania budżetu gminy 

 za 2009  r. 

Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska zapoznała radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 w Szczecinie na temat wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ostrowice w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2009 r. 

Skarbnik Gminy  Krystyna Kamińska. przedstawiła projekt  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2009 r. 

 

 

Uchwała Nr XXVIII/ 170/10  w sprawie   udzielenia Wójtowi Gminy Ostrowice absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2009 rok. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Z sali  obrad wyszedł Radny  Wiesław Grząśko (pozostał nieobecny do końca Sesji). 



 

1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska. 

 

Uchwała Nr XXVIII/171/10  w sprawie   zmian w budżecie gminy na 2010 rok 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

2) określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ostrowice 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Roman Bany.  

Uchwała Nr XXVIII/172/10  w sprawie   określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ostrowice  

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

3) wyrażenia opinii w sprawie połączenia gmin Ostrowice oraz Złocieniec w celu utworzenia 

jednego okręgu wyborczego 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz.  

Uchwała Nr XXVIII/173 /10  w sprawie   wyrażenia opinii w sprawie połączenia gmin Ostrowice 
oraz Złocieniec w celu utworzenia jednego okręgu wyborczego 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13  radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

  

Punkt  8.  Wolne głosy i komunikaty. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zadane pytania: 

- dziury w moście w Bornym, przystanek w Dołgim zgłoszenie do ZDP; 

- materiał przy cmentarzu jest na drogi, ta działka nie jest gminy; 

- drzewka załatwia radny powiatowy; 

- jest plan zmodernizowania oświetlenia; 

- Cieminko – przystanek jest do zrobienia; 

- remonty dróg gminnych są prowadzone;  

- sala gimnastyczna – trzeba szukać dofinansowania; 

- apteka ruszy w ciągu miesiąca, rozliczył się dzierżawca;  

- Chlebowo - własność świetlicy zostanie ustalona przez Panią Mecenas; 

- płyty jumbo – strażacy z Chlebowa deklarowali, że zrobią sami;  



- sprawa lustra – przypomnienie; 

Sekretarz Gminy poinformowała o konkursie na najładniejszą posesję i najładniejsze sołectw 

 

Punkt  9.  Zamknięcie Sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął Sesję XXVIII Rady Gminy  

Ostrowice. 

 

 

  Protokolant         Przewodniczący Rady 

                                           Roman Bany 

 

 

 

 


